
Formandens beretning for 2011

Vi startede træningen 28. marts. 
Mai-Brit havde et hold i foråret, men gik så på barsel.
Jytte overtog holdet og startede et kl. 1 hold.
Så havde vi agility begynder og øvet og rally begynder og øvet.
Vi havde ingen hvalpe.

Vi deltog i DGI-turneringen, og det gik fint nok. Afslutning  i Brenderup i efteråret. Vi havde et 
begynder og et øvet hold.

Pia og jeg var trænere på DCH's ungdomslejr, som samarbejder med DGI. Vi har dog meldt fra i 
2012, da det var meget hårdt.
Men det var også rigtig sjovt, og jeg kan da anbefale at deltage.

Vi har sat hegn op om klubhuset. Det er dejligt at kunne lukke af, og nu har vi mere privatliv.
Kommunen har lovet at fælde træer i vinter. Jeg har talt med dem, og de har lovet også at se på den 
ujævne grund og på vandet.

Rally-kursus med Conni i juni. Det var Hund og Træning, der lånte arealet, og det gik godt, men der 
var kun tilmeldinger nok til det ene hold.

Jeg var på Bornholm til DM i rally. 

2. okt. Dgi Motion-med-hund i bakkerne. Der var ca. 20. 

29. dec. gåtur hos Louise. Det var noget vådt, men vi havde en fin tur og det var rigtig hyggeligt 
bagefter med kaffe og kage.

DGI: Pia og jeg er kommet i udvalget igen. Jeg står for turneringen, og den ændres, så vi kan stille 
et blandet hold.

Jytte 


